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Aliët Zwoferink

Van: Info | Gastvrij Twenterand <info@gastvrijtwenterand.nl>
Verzonden: dinsdag 23 april 2024 12:19
Aan: Griffie
Onderwerp: Betreft: Bezwaar tegen voorgestelde bestemmingsplanwijziging

 
Beste,  
 
Zou u zo vriendelijk willen zijn om onderstaande brief door te sturen naar raadsleden en college?  
 
Alvast hartelijk dank. 
 
-- 
 
Geachte heer/mevrouw, 
 
Als Gastvrij Twenterand willen wij ons bezwaar kenbaar maken met betrekking tot het recent voorgestelde 
raadsvoorstel omtrent het facetbestemmingsplan horeca en logies. Wij zijn teleurgesteld dat wij niet eerder op de 
hoogte zijn gebracht door het College van Burgemeester en Wethouders van deze voorgestelde wijziging. 
 
Wij hechten veel waarde aan een open en construc eve samenwerking met de gemeente, en het is dan ook spij g 
dat wij niet de gelegenheid hebben gekregen om voorafgaand aan het indienen van het voorstel in gesprek te gaan 
met de betreffende wethouder(s). Een dergelijk overleg zou ons de mogelijkheid hebben geboden om de 
achtergrond van de voorgestelde wijziging beter te begrijpen, evenals de betrokkenheid van verschillende 
belanghebbenden en bedrijven. Met deze kennis zouden wij in staat zijn geweest om een goed onderbouwde 
zienswijze te formuleren. 
 
Onze zienswijze met betrekking tot de voorgestelde bestemmingsplanwijziging is als volgt: 
 

1. Het beperken van bewoning draagt bij aan het beschikbaar houden van accommoda es voor toerisme, wat 
posi ef is voor de sector en de lokale economie. Hierdoor blij  er meer ruimte voor toeristen en wordt 
overlast beperkt. 

2. Hoewel het s muleren van toerisme een lovenswaardig doel is, moeten we ook rekening houden met de 
behoe en van ondernemers, vooral in de wintermaanden wanneer het aantal toeristen afneemt. 
Langdurige verhuur kan dan een noodzakelijke op e zijn om inkomsten te genereren. 

3. Het opkopen van de grootste camping in Twenterand door de gemeente lijkt in contrast te staan met het 
voorgestelde beleid. Het lijkt niet consistent en kan worden gezien als het meten met twee maten. De 
gemeente hee  de mogelijkheid om mensen langdurig op te vangen, terwijl ondernemers (met name 
horeca met logies) deze mogelijkheid niet krijgen. 

 
In samenva ng, wij zijn van mening dat de voorgestelde bestemmingsplanwijziging weinig zinvol is en eerder een 
belemmering vormt voor lokale ondernemers. Het niet toestaan van permanente bewoning lijkt ons dan ook 
zinvoller, waarbij de logies minimaal 6 maanden leeg moeten zijn en/of gebruikt moeten worden voor recrea eve 
doeleinden, met een verblijf van maximaal 4 weken. 
 
Wij roepen dan ook op tot een construc ef gesprek met de betreffende wethouder(s) om de gang van zaken 
rondom dit voorstel te bespreken, evenals om de inhoudelijke aspecten van de voorgestelde 
bestemmingsplanwijziging nader te bekijken. 
 

 LET OP: Deze e-mail is afkomstig van buiten de organisatie. Klik niet op links of open geen bijlagen, tenzij je de 
afzender herkent en weet dat de inhoud veilig is. Neem in geval van twijfel contact op met team IT.  
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Wij zien uit naar uw reac e, 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Gastvrij Twenterand 
 
 
 


